
Protokół nr  10.2011

z  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Ełku, które  odbyła  się  w  dniach 
8 i 9 grudnia  2011  roku   w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.

W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji w/g załączonej listy  obecności; 
na 5 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 5. 
Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne.
Ponadto w obradach Komisji uczestniczyli:

− Artur Urbański  – Zastępca Prezydenta Miasta
− Kamil Buksa – Zastępca Prezydenta Miasta
− Michał Tyszkiewicz – Wiceprzewodniczący  Rady Miasta
− Paweł Głowacki – Dyrektor MOSiR
− Halina Bender – Prezes Zespołu Inwestycji sp. z o.o. w Ełku
− Zdzisław Strupiński – inspektor nadzoru

Pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 
Posiedzenie  Komisji  otworzył   Przewodniczący   Komisji  Karol  Marchel. 

Powitał  zebranych,  stwierdził  prawomocność  obrad.  Zaproponował  uzupełnić 
porządek obrad o punkt 5 z tematem Propozycje do planu pracy na I półrocze 2012r. 
Następnie odczytał propozycję porządku obrad z uwzględnieniem powyższego tematu.

Członkowie  Komisji  nie  wnieśli  zastrzeżeń  do  propozycji  porządku  obrad 
i w głosowaniu – jednomyślnie „za”   przyjęli następujący porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.
3. Kontrola zamówień publicznych wybranych inwestycji miejskich - modernizacja 

głównej  płyty  boiska  i  bieżni  lekkoatletycznej  wraz  z  trybunami  i  budynkami 
zaplecza sportowego.

4. Propozycje do planu pracy na I półrocze 2012r.
5. Sprawy różne i wolne wnioski.

Pkt 2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.
Nie  zgłoszono uwag do protokołu  nr  9.2011 z  dnia  7  listopada  2011 roku. 

Protokół został przyjęty w głosowaniu – jednomyślnie „za”.

Pkt  3.  Kontrola  zamówień  publicznych  wybranych  inwestycji  miejskich  - 
modernizacja głównej płyty boiska i  bieżni lekkoatletycznej wraz z trybunami 
i budynkami zaplecza sportowego.

Komisja dokonała oględzin zrealizowanej inwestycji pn. „modernizacja 
głównej płyty boiska i bieżni lekkoatletycznej wraz z trybunami  i budynkami zaplecza 
sportowego.”

W ramach kontroli Komisja dokonała wizji lokalnej stwierdzając występowanie 
usterek (m.in. kolejnych spękań ciągów pieszych, braku spadków uniemożliwiających 
właściwy  spływ  wód  opadowych).  W  trakcie  kolejnego  przeglądu  gwarancyjnego 
Komisja  zaleca  zwrócenie  uwagi  na  sposób  usunięcia  powyższych  usterek. 



Najpoważniejszą  usterką  stwierdzoną  na  dzień  dzisiejszy  są  stwierdzone  przez 
użytkownika miejscowe uszkodzenia bieżni wokół płyty boiska. 

Zespół Inwestycji podjął działania zmierzające do ustalenia przyczyny usterki. 

Na  zapytanie  radnego  T.Przekopa,  czy  jesteśmy  w  posiadaniu  Certyfikatu 
PZLA na bieżnię tartanową, zastępca Prezydenta odpowiedział,  że tak. W związku 
z tym radny T.Przekop poprosił o przedłożenie kopii tego dokumentu.

Protokół z kontroli dot.  zrealizowanej inwestycji pn. „modernizacja głównej 
płyty  boiska  i  bieżni  lekkoatletycznej  wraz  z  trybunami   i  budynkami  zaplecza 
sportowego.” zostanie przyjęty przez Komisję na następnym posiedzeniu.

Pkt 4. Propozycje do planu pracy na I półrocze 2012r.
      Komisja  w  głosowaniu  jawnym;  3  głosami  „za”,  przy  1  głosie  wstrzym. 

I  0  głosach  przeciw  zaproponowała  niżej  wymienione  tematy  do  planu  pracy  na 
I półrocze 2012 roku:

1.   Analiza  i  opiniowanie  wykonania  budżetu  miasta  Ełku  za  rok  2011  – 
uchwalenie wniosku w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Ełku.
2. Kontrola zamówień publicznych i realizacji  wybranych inwestycji miejskich:
- modernizacja ulicy Wojska Polskiego,
- budowa boiska przy Szkole Podstawowej nr 5 w Ełku w ramach programu „Moje 
Boisko – Orlik 2012”.
3.  Kontrola  środków  wydatkowanych  z  budżetu  miasta  w  formie  dotacji 
udzielanych  dla  organizacji  niezaliczanych  do  sektora  finansów  publicznych 
w roku 2011. 
4. W przypadkach szczególnych Komisja podejmie kontrole doraźne po uprzednim 
uzgodnieniu  z  Przewodniczącym  Rady  Miasta  na  podstawie  pisemnego 
upoważnienia.

Pkt 5.  Sprawy różne i wolne wnioski.

W tym punkcie nie wniesiono żądnych spraw do protokołu.
              

  Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokołowała:     Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska                  Karol Robert Marchel
          

 
 


